
Vážený pane řediteli, 
 
chtěl bych Vám touto cestou vyslovit své uznání a poděkování za vynikající zdravotní péči, které se mi 
ve Vaší nemocnici dostalo. Před zhruba měsícem jsem se na chirurgickém oddělení Vaší nemocnice 
podrobil reoperaci tříselné a břišní kýly, kterou mi původně operovali ve VFN před zhruba dvaceti 
lety.  
 
Operoval mě a i po operaci o mě pečoval MUDr. Jiří Martinek. On i jeho kolegové mi po celou dobu 
vše vysvětlovali, provedli mě celým procesem, takže jsem vždy přesně věděl, co se děje a co se bude 
dít. Zodpověděli všechny mé dotazy a po celou dobu jsem věděl, že je o mě dobře postaráno.  
 
Rád bych ocenil rovněž výbornou práci ošetřovacího personálu. Sestry byly milé a ochotně pečovaly o 
mě, ale i o další pacienty, s nimiž jsem byl na pokoji.  
 
Přitom to dle mého názoru není zdaleka tak samozřejmé, jak by mělo být. Ze zkušeností svých 
známých i členů rodiny vím, že i dnes si některá zdravotnická zařízení udržují „vojenský“ charakter, 
kdy se pacient cítí bezmocný, víceméně jako věc. Naopak v týmu Dr. Martinka a jeho kolegů jsem 
věděl, že jsem v rukou odborníků, kteří řeší můj problém a chtějí mi v první řadě pomoci.  
 
Proto bych rád Vám i Vašemu týmu rád ještě jednou poděkoval a popřál mnoho úspěchů do 
budoucna.  
 
S úctou 
 
Mgr. Jan Rausch 
Advokát, Praha 
 


